
BO.0002.1.2022 

 

Protokół nr XLV/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 20 stycznia 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w Sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:05, a zakończono o godz. 13:23 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski 

 

1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



3. Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie zmiany budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok, 

2)  w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

3)  w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na terenie Gminy Wieruszów w 2022 r.,  

4)  w sprawie rozpatrzenia petycji o Nadzwyczajne zwołanie posiedzeń Rad Miejskich  

i Gminnych w Polsce w obliczu zaistnienia Stanu Kryzysowego w celu uchwalenia 

uchwał umożliwiających podjęcia działań ratowniczych, 

5)  zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu 

Gminy Wieruszów, 

6)  w sprawie nadania nazwy „Żurawi” ulicy położonej w miejscowości Kuźnicy 

Skakawskiej, 

7)  w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

Prokuratora Rejonowego w Wieluniu na uchwałę Nr XX/154/2020 Rady Miejskiej  

w Wieruszowie z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia ryczałtowanej stawki 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe wraz z odpowiedzią na skargę, 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o wprowadzenie w pkt 3 dotyczącym podjęcia 

uchwał, dodatkowego ppkt 8 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Klubie 

Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.  

Drugą propozycją, jest zmiana tytułu uchwały w ppkt 4, która otrzyma nowe brzmienie  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań ratowniczych, polegających na 

wydaniu zakazu stosowania środków ochronnych związanych z przeciwdziałaniem COVI-19.  

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia zaproponowanych zmian do porządku obrad.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich  

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim  

posiedzeniu. Radni – członkowie komisji nie mieli uwag do zaproponowanej zmiany  

w budżecie, polegającej na zwiększeniu środków finansowych w kwocie 20.000 zł na 

dofinansowanie organizacji zajęć dla dzieci na lodowisku miejskim. (opinia stanowi załącznik 

do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

2) w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po czym 

zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radny Piotr 

Niełacny odczytał opinię Komisji Prawa i Samorządności. Komisja pozytywnie oceniła projekt 

uchwały, który jest wypełnieniem ustawowego obowiązku nałożonego na rady gmin, jako 

organu powołującego opiekuna Młodzieżowej Rady. Zaproponowana w uchwale kandydatura 

na opiekuna wskazana przez młodych radnych, w ocenie Komisji umożliwi dalsze sprawne 

funkcjonowanie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie. (opinia stanowi załącznik do 

protokołu) 



Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Wieruszowie,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

3) w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych na terenie Gminy Wieruszów w 2022 r., 

 

Przechodząc do kolejnego punku porządku obrad, Przewodniczący Rady poinformował 

radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na posiedzeniu Komisji  

 i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag wobec czego 

Przewodniczący  Komisji Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi radny Jarosław 

Dębski odczytał opinię do omawianego projektu. Zaproponowany w uchwale plan prac 

społecznie użytecznych, umożliwi podjęcie działań w zakresie aktywizacji zawodowej osób 

bezrobotnych poprawiając ich sytuację życiową a także pozwoli na wykonywanie ważnych 

zadań na rzecz mieszkańców Gminy Wieruszów. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 

terenie Gminy Wieruszów w 2022 r.,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 



 

4) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań ratowniczych 

polegających na wydaniu zakazu stosowania środków ochronnych związanych z 

przeciwdziałaniem COVID-19 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i pytań do projektu i wobec 

ich braku poprosił Marcina Pilucha – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim posiedzeniu. 

Radny Piluch poinformował, że Komisja uznała, iż Rada Miejska nie jest właściwa do 

rozpatrzenia petycji i w jej ocenie winna ją niezwłocznie przekazać do Rady Ministrów jako 

organu właściwego w sprawie z równoczesnym poinformowaniem podmiotu wnoszącego 

petycję. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań ratowniczych polegających na wydaniu 

zakazu stosowania środków ochronnych związanych z przeciwdziałaniem COVID-19.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2)  

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy 

Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodniczący Komisji 

Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi Jarosław Dębski przedstawił pozytywną 

opinię Komisji. Zaproponowany w uchwale sposób naliczania opłaty za pobyt w schronisku 

uzależniony od dochodu, pozwoli zdaniem Komisji na zachowanie równowagi pomiędzy 

kosztami ponoszonymi przez gminę a możliwościami finansowymi osób objętych pomocą. 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom bezdomnym z terenu Gminy 

Wieruszów,  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

6) w sprawie nadania nazwy "Żurawi" ulicy położonej w miejscowości Kuźnica 

Skakawska, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Piotr Niełacny odczytał opinię Komisji Prawa i Samorządności do 

omawianego projektu. Nadanie ulicy nazwy: „Żurawi” w Kuźnicy Skakawskiej jest wynikiem 

propozycji złożonych przez mieszkańców, co umożliwi nadawanie właściwej numeracji 

kolejnym nowopowstałym budynkom oraz ułatwi ich identyfikację. Komisja pozytywnie 

oceniła przedstawioną propozycję. (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy "Żurawi" ulicy położonej w miejscowości Kuźnica Skakawska,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

7) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi 

Prokuratora Rejonowego w Wieluniu na uchwałę Nr XX/154/2020 Rady Miejskiej  

w Wieruszowie z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia zryczałtowanej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje 

się domek letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe wraz z odpowiedzią na skargę, 



Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad przesłanym projektem uchwały. Wobec braku pytań 

i uwag ze strony radnych, poprosił Przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji. Przewodnicząca poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i rekomenduje Radzie wniesienie do Sądu o oddalenie w całości 

skargi Prokuratora Rejonowego w Wieluniu. Komisja podziela stanowisko kancelarii prawnej, 

że Rada jest uprawniona do ustalenia stawki ryczałtowej w trakcie roku, gdyż jakkolwiek 

stawka ma charakter roczny, to dotyczy nieruchomości wykorzystywanych jedynie przez część 

roku i z tego względu płatna jest pod koniec danego roku. (opinia stanowi załącznik do 

protokołu). 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 

Rejonowego w Wieluniu na uchwałę Nr XX/154/2020 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 

26 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia zryczałtowanej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy 

lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe wraz z 

odpowiedzią na skargę,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

8) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Klubie Malucha  

w Wieruszowie oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

Zastępca Burmistrza Marta Siubijak wyjaśniła radnym, że ponowne podjęcie przedmiotowej 

uchwały wynika z faktu, iż gmina jest w trakcie realizacji projektu „Klub Dziecięcy  

w Wieruszowie”, gdzie zapisy tego projektu wprowadzają różnorodność w zakresie opłat dla 

dzieci, które są uczestnikami tego projektu. Ponadto poprzednio podjęta uchwała na sesji 

grudniowej, została zakwestionowana przez Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi wszczęciem 

postepowania w celu jej legalności. 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy w związku z przedstawionymi wyjaśnieniami mają 

pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Klubie Malucha w Wieruszowie oraz ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.  



  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji, zapytań oraz wniosków. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali protokół z XLII  sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 



 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

 Głos zabrał Burmistrz Wieruszowa Rafał Przybył, który poinformował radnych, że 

swoją działalność dydaktyczną zakończyło przedszkole w Cieszęcinie. Różnego rodzaju 

koncepcje i rozmowy nad adaptacją budynku, pozwoliły na zainicjowanie rozmowy  

na zagospodarowanie budynku poprzez stworzenie prywatnego przedszkola i żłobka.  

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Barbarę Domańską, prezes Fundacji 

„MegaMocni”, która w skrócie przedstawiła radnym koncepcję Niepublicznego Integracyjnego 

Przedszkola i Żłobka.  

Swoją przygodę z fundacją, Barbara Domańska rozpoczęła w 2020 r. jako nauczyciel 

nauczania początkowego, informatyki, terapii pedagogicznej, integracji sensorycznej, 

oligofrenopedagog a także diagnosta autyzmu. Ma doświadczenie w prowadzeniu placówki 

oświatowej. W 2019 roku dołączyła do zespołu Niepublicznego Przedszkola „Mali Odkrywcy” 

w Wieruszowie. Jako dyrektor ds. orzeczeń dba o dokumentację kształcenia specjalnego, proces 

terapii dzieci z orzeczeniem i realizację IPET-ów. Planuje po uruchomieniu placówki  

w Cieszęcinie przenieść się z dziećmi i kadrą specjalistów do Fundacji. Przedstawiona wizja 

przedszkola i żłobka ma zachęcić dzieci do uczęszczania z zaangażowaniem, poprzez 

organizację zajęć w naturalnym środowisku – w pobliskim lesie, wokół drzew, w ogródku 

dydaktycznym niezależnie od pogody. Będzie to przedszkole z mini zoo, ze zwierzętami, które 

będzie można karmić, głaskać i przytulać. Przedszkole, które jest otwarte na oczekiwania  

i potrzeby dzieci i rodziców, które traktuje rodziców jako równoprawnych partnerów, wspiera 

ich w procesie wychowawczym. W pełni zinformatyzowane z dużą ilością sprzętu w każdej 

sali, a także sprzętu terapeutycznego tj. biofeedback zarządzane platformą multimedialną, która 

daje wymierne korzyści zarówno nauczycielom jak i rodzicom. Nabór do przedszkola 

planowany jest od 1 września 2022 r., gdzie będzie uczestniczyło 54 dzieci. Planowane jest 

utworzenie dwóch grup przedszkolnych 13-osobowych oraz dwie grupy żłobkowe 14 osobowe. 

Grupy będą zróżnicowane ze względu na wiek. Każda grupa będzie miała do dyspozycji własną 

salę zabaw. Do dyspozycji będzie ogród przedszkolny, w którym znajdzie się plac zabaw 

wyposażony w ciekawy sprzęt, który pozwoli na bezpieczne zabawy i wypoczynek. Placówka 

będzie czynna 10 godzin dziennie (6.30 – 16.30), od poniedziałku do piątku. Zapewniając 

bezpieczeństwo i komfort pracy planowane jest zatrudnienie 4 opiekunów żłobka, w tym 

pielęgniarkę oraz 2 nauczycieli przedszkola, 2 nauczycieli współorganizujących proces 

dydaktyczny dla przedszkoli, 2 terapeutów w tym psychologa a także fundraisera, dyrektora, 

pracownika administracyjnego oraz woźnego. W sumie planowane jest zatrudnienie 14 

pracowników. Oprócz 4 sal dydaktycznych z łazienkami, stworzone zostaną 3 gabinety 

terapeutyczne, tj. 1. gabinet integracji sensorycznej i rehabilitacji, 2. gabinet logopedyczny  

i psychologiczny oraz 3. gabinet terapii pedagogicznej, taktylnej biofeedbacka. Gabinety służyć 

będą zarówno dzieciom przedszkolnym (do godziny 16.00) jak i realizacjom projektów m. in. 

PFRON (dzieci z dysfunkcjami). Planowane wdrożenie innowacyjnego programu edukacji 

przedszkolnej „Klucz do uczenia się” ma wspierać wielokierunkowo rozwój aktywności 



dziecka oraz gwarantować zdobycie umiejętności daleko wykraczające poza podstawę 

wychowania przedszkolnego. Placówka będzie zapewniała opiekę i wychowanie dzieci oraz 

naukę w atmosferze akceptacji a także wspomagać rozwój dziecka zgodnie z jego potencjałem 

i możliwościami. Oferta edukacyjna przedszkola jest bardzo szeroka – działania terapeutyczne, 

opieka nad dziećmi wymagającymi wsparcia (praca indywidualna i w grupach), rozwijanie 

zdolności i zainteresowań, promocja umiejętności dzieci w środowisku lokalnym, dbanie  

o całościowy rozwój dziecka oraz bogata forma współpracy z rodzicami. Praca wychowawczo 

– dydaktyczno  - opiekuńcza realizowana będzie tak, aby odpowiedzieć na oczekiwania dzieci 

i rodziców. 

Głos zabrał Wacław Żbikowski, sołtys sołectwa Cieszęcin, który zapytał czy rodzice 

wyrażą zgodę na dowożenie dzieci do Cieszęcina, który jest oddalony od Wieruszowa o kilka 

kilometrów. 

Udzielając odpowiedzi Barbara Domańska wyjaśniła, że 60 dzieci nie zostało 

przyjętych do wieruszowskich żłobków z powodu braku miejsc, w związku z czym pomysł na 

kolejną placówkę jest jak najbardziej zasadny. Oferowane godziny zajęć, praca  

z dziećmi ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, wykwalifikowana kadra pedagogiczna,  

lokalizacja przedszkola z dala od ruchliwych ulic oraz wszystkie wyżej wymienione założenia 

mają zachęcić rodziców do skorzystania z oferty Fundacji „MegaMocni”. 

Do dyskusji włączyła się zastępca burmistrza Marta Siubijak, która odnosząc się do 

pytania sołtysa Żbikowskiego stwierdziła, że bliska odległość Wieruszowa od Cieszęcina nie 

powinna stanowić przeszkody w dowozie dzieci do w pełni wyposażonej placówki. 

Głos zabrał radny Jarosław Dębski, który zapytał czy do placówki będą mogły 

uczęszczać dzieci z całej gminy Wieruszów. 

W odpowiedzi, Barbara Domańska poinformowała, że żłobek i przedszkole będzie 

dostępne dla wszystkich dzieci z terenu gminy. 

Uzupełniając wypowiedź pani Domańskiej, zastępca burmistrza Marta Siubijak dodała, 

że placówka będzie punktem prywatnym, w związku z czym będą przyjmowane także dzieci  

z gmin sąsiadujących. Natomiast dotacje będą udzielane wyłącznie na dzieci z terenu gminy 

Wieruszów. 

Barbara Domańska dodała, że zapotrzebowanie na kształcenie specjalne dzieci skłoniło 

do podjęcia decyzji o przeniesieniu do większego budynku i rozszerzeniu oferty dydaktyczno 

– terapeutycznej. 

Radny Piotr Niełacny wystąpił z pytaniem, czy Fundacja ma już plany i kosztorys na 

adaptację budynku w Cieszęcinie. 

Zabranie głosu przez p. Domańską, uprzedziła Marta Siubijak, która poinformowała, że 

Rada Miejska musi zadecydować o wynajęciu budynku pod wspomnianą placówkę. Kwestie 

formalno-prawne uzgadniane są z prawnikami, gdyż ewentualne użyczenie nie może być na 

krótki okres czasu, gdyż to wyłącznie Fundacja będzie ponosiła koszty związane  

z przystosowaniem budynku. 



Głos zabrała p. Domańska, która podniosła, że Fundacja już poczyniła pierwsze kroki 

w pozyskiwaniu różnych funduszy na remont i przystosowanie budynku.  

Radny Piotr Niełacny zwrócił uwagę na pogarszający się stan dróg objazdowych  

będących alternatywą dla kierowców w czasie trwania remontu drogi wojewódzkiej nr 450. 

Radny wskazał, że odcinek drogi w Lubczynie jest w bardzo złym stanie technicznym i  

w  związku z tym zapytał czy jest możliwość wysypania tej drogi kamieniem. 

Odpowiedzi udzieliła p. Marta Siubijak, która zaznaczyła, że nawierzchnia drogi 

zostanie utwardzona, jednak trzeba poczekać aż pogoda umożliwi wykonanie naprawy.    

 

8. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 12:51 

posiedzenie XLV sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

  

Protokołowała: Kamila Smus 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 
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